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ÅRSMELDING 2011      Indre Evenes Grunneierlag 
 
Verv i perioden 

Styret       
Leder   Kai Mathisen   908 92 770 2011-2012 
Kasserer  Sigbjørn Astrup   909 96 134 2010-2011 
Styremedlem  Geir Elvebakk (nestleder)  414 17 411 2010-2011 
Styremedlem  Bersvein Gulljord  916 44 672 2010-2011 
Styremedlem   Per Helge Fedreheim  416 25 223 2011-2012 

Varamedlem  Torvald Johansen  905 77 219 2010-2011 
Varamedlem  Birger Gulljord   958 31 768 2010-2011 
Varamedlem  Bjørnar Olsen   905 82 390 2011-2012 

Revisjon 
Revisor   Oddvar Langseth  478 69 550 2010-2011 
Revisor   Endre Antonsen  769 84 202 2011-2012 

Valgkomité 
Lenvik   Hans Martin Hanssen  958 31 768 2009-2011 
Østervik  Terje Berg   975 09 806 2010-2012 
Snubba   Eldar Langseth   918 23 901 2011-2013 

Kontrollører 
Jakt/fiske  Kurt Akselsen   905 37 929 2009-2011 
Jakt/fiske  Ole Johnsen   474 64 959 2009-2011 
Jakt/fiske  Bersvein Gulljord  916 44 672 2009-2011 
Elgkjøtt   Birger Gulljord   958 31 768 2011-2013 
Elgkjøtt   Per H Fedreheim (reserve) 416 25 223 2011-2013 

Annet 
Vev-ansvarlig  Kai Mathisen   908 92 770 
 

Styrets arbeid 

Styret har i perioden hatt 3 styremøter og behandlet følgende saker: 

Styremøte mai 2011 
1. Inn- og utgående post siden forrige møte 
2. Justering av fiskeregler 
3. Tildeling jaktplasser 

Styremøte 23. september 2011 
1. Orienteringer 
2. Fastsetting av kilopris for elgkjøtt 2011 
3. Kontrollør elgkjøtt og habilitet 
4. Oppsummering fiskesesongen  
5. Opplæringsjeger elgjakt 
6. Planlegging av årsmøte 
7. Fiskekonkurranse 
8. Bruk av terrenget til jaktprøve 

 

Styremøte 3. mars 2012 
1. Orienteringer 
2. Valg av vektkontrollør for elgkjøtt og fiske/jakt-

kontrollører 
3. Oppsummering elgjakta 2011 
4. Forslag regler for opplæringsjakt 
5. Årsmelding og regnskap 2011 
6. Innkomne saker til årsmøtet 
7. Styrets forslag til årsmøtet 
8. Eventuelt 

- Gavesøknad Ofoten Sparebank 
- Telefonlinje over Bjørkåsen/Lomvatnet 

Fiske- og småviltjakt 

Det er en liten økning i inntektene fra fiske i forhold til året før. Salget over Internett og mobiltelefonen 
er fortsatt økende og da spesielt salg via mobiltelefonen hvor det ble solgt omtrent like mange kort som 
via Internett. Det meste av salget av småviltjaktkort foregår over Internett og det har også vært en 
økning her i forhold til i fjor både med hensyn omsetning og antall solgte kort.  
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Kontroll av fiske har vært utført av tre erfarne kontrollører som alle har begrenset politimyndighet. 
Rapport fra kontrollørene viser at det er gjennomført kontrollrunder i hele vassdraget fra 
elvemunningen ved sjøen, Snubbavatnet, Grunnvatnet og Holmvatnet. Det har ellers blitt utstedt ett 
forenklet forelegg for fiske etter fiskeslutt den 25. august. Flere av kontrollrundene er gjennomført uten 
å finne noen å kontrollere. 
 
Med hensyn til fiskeoppgang i elver har det vært en befaring av elveløp som krysser vei sammen med 
Statens vegvesen, NVE og Fylkesmannen v/miljøvernavd. Elvene som ble befart var Røytelva, Hundelva, 
Svanvasselva og Krokelva. Inntrykket fra befaringen vil Statens vegvesen ta med seg i kartleggingen som 
de skal gjøre i forbindelse med elver der det trengs forbedringer. 
 
Når det gjelder småviltjakta har det vært en liten økning i antall jegere i forhold til forrige år. Ingen 
jegere har blitt tatt for ulovlig jakt, men kontroll er krevende da det er vanskelig å påtreffe personer i 
jaktsammenheng. 
 

Elgjakt 
Dette var det første året av en tre-årig bestandsplan for elgforvaltning. Valdet heter Indre Evenes 
Storvald og består av Østervik jaktlag og Lenvik/Snubba jaktlag fra Indre Evenes Grunneierlag, samt 
jaktlagene Bergvik og Strand fra eiendommer i Bogen. Totalt ble det felt 14 dyr i Storvaldet og 11 av 
disse ble felt av de to jaktlagene til Indre Evenes Grunneierlag.  
 
Sett-elg dataene viser en fin utvikling i elgstammen og er på et nivå som samsvarer med målsettingen i 
bestandsplanen. Andelen enslige kuer observert under jakta er imidlertid fortsatt noe høyt i forhold til 
det som er ønskelig. Dette betyr også at andelen kalv pr ku er lavere enn målsettingen. Det kan ellers se 
ut til at utviklingen av andelen sett ku pr okse er positiv og ligger nå omtrent på det nivået som 
bestandsplanen legger opp til og vil forhåpentligvis etter hvert gi positiv effekt på andelen kalv pr ku. 
 
Lenvik/Snubba jaktlag har bestått av Geir Elvebakk (jaktleder), Bård Jørgen Bårdsen, Stein Erik Eilertsen, 
Tom Amundsen, Eldar Langseth, Torkel Dalmo, Hallgeir Gulljord og Kai Mathisen. I tillegg har Kurt 
Akselsen deltatt utover i jakta. Jaktlaget felte en kalv, ett ungdyr, en okse og to kuer, og den totale 
slaktevekt ble 825 kg. 
 
Østervik jaktlag har bestått av Ragnar Fronth (jaktleder), Jack Nymo, Vidar Øyen, Paul Pincus, William 
Gaard, Jan Håvar Nymo, Torstein Johansen og Torgeir Olsen. Jaktlaget felte tre kalver, ei ku og to okser, 
og den totale slaktevekt ble 793 kg. 
 

Valg 2012 - Valgkomiteens innstilling 

Valgkomiteens (Eldar Langseth, Hans-Martin Hanssen og Terje Berg) innstilling er som følger: 

Kasserer   Sigbjørn Astrup (gjenvalg) 
Styremedlem   Bersvein Gulljord (gjenvalg) 
Styremedlem   Geir Elvebakk (gjenvalg) 
Varamedlem   Torvald Johansen (gjenvalg) 
Varamedlem   Eva Hansen (ny) 
Revisor    Oddvar Langseth (gjenvalg) 
Valgkomité Lenvik   Hans Martin Hanssen (gjenvalg) 
 
 
Dato: 3. mars 2012  
 
Geir Elvebakk   Bersvein Gulljord   Per Helge Fedreheim 
styremedlem   styremedlem    styremedlem  
 
Sigbjørn Astrup   Kai Mathisen 
kasserer   leder 


